
Delegatska vprašanja, pobude in predlogi
Stane Trček, delegat KS Vrhovci
je predlagal občinskemu izvršnemu sve-

tu naj pripravi odlok o preimenovanju
imen vseh šol in krajevnih skupnosti, ki
nosijo imena po osebah in ne po kraju,
kjer se nahajajo. Predlagal je, da se tako
šole kot krajevne skupnosti imenujejo iz-
ključno samo po kraju, ki je za njihovo
lokacijo najbolj značilno. Prav tako je poz-
val izvršni svet, naj ukrepa za skorajšnjo
gradnjo novega priključka Brdo na zahod-
ni obvoznici - do takrat pa naj zagotovi
strokovno vzdrževanje peščenega vozišča,
ki je sedaj popolnoma nevzdrževano. Vse-
binsko isto vprašanje je postavil tudi dele-
gat KS Brdo Rado Čope, saj je ta problem
priključka na zahodno obvoznico prisoten
na vsakem sestanku prizadetih krajanov,
zato pričakujejo odgovor, kdaj - kako bo
ta priključek ustrezno urejen. Delegat KS
Kolezija Ciril Stanič je podal več predlo-
gov v zvezi z razpisom natečaja za oboje-
stransko pozidane Kardeljeve ceste od
Mirja do J obvoznice, v zvezi z Karlovškim
mostom ter pokrajinske ceste Ihan—Za-
log - Zad vor - Sostro - Orle - Lavrica - Ha-

uptmance—Črna vas—Lipe - Brezovica.
Marko Čuden - delegat KS Notranje Go-
rice je izrazil nezadovoljstvo zaradi odgo-
vora glede zajetja Virje ter zahteval po-
poln odgovor. Na dane odgovore v zvezi
z vprašanji je dal ugovor tudi Tomaž Šegu-
la delegat KS Trnovo in sicer glede parki-
rišča GP Grosuplje ob Emonski ter obvoza
v času Festivala, saj zadeve niso bile reali-
zirane. Vprašanja v zvezi s sanacijo Jurč-
kove in Ižanske ceste ter fazne izgradnje
slednjc je postavil Aleksander Marinko iz
KS Barje. Prosil je tudi za odgovor na
vprašanje o telefoniji ter opozoril, da se
sedaj potrjuje dejstvo, da na področju in-
frastrukture v zvezi z Ilovico ni bilo nič
storjenega, čeprav je bilo v preteklosti sli-
šati, da je infrastruktura zagotovljena.
Glede vsega kar se nanaša na Ilovico prosi-
jo Barjani za odgovor. Delegat KS Zelim-
Ije Alojz Golob je povedal, da vas Klada
dolgo časa nima cestne elektrifikacije. Ob-
stoječi transformator zgrajen pred 5 leti je
v 3 km oddaljenem Skopačniku. Zaradi
preobremenitve je napetost v vasi prešib-
ka, tako da konicah (košnje) niti dva kme-

ta ne moreta istočasno zmetovati sena.
Lokacija za transformator je že nekaj časa
določena, vendar je ostalo vse le pri količ-
kih. Postavil je vprašanje, kdaj bodo dela
stekla naprej. Pobudo za strokovni ogled
s strani ustreznih služb in izvršnega sveta je
dal delegat KS Golo-Zapotok Anton Pu-
cihar predvsem iz razloga mejne odločitve
zazidalnih predelov. Opozoril je na pro-
blem nedokončane ceste, ki postaja pro-
metno vse bolj nevarna. Še posebej je pro-
blematičen odsek Golo—Stare žage. De-
nar za cestna dela je zagotovljen, trasirna
dela so končana. Začetek del pa zaradi
neizdanega soglasja Mestnega vodovoda ni
mogoč. Tudi o tem bi se radi pogovorili
s pristojnimi Franc Prelovšek delegat KS
Rakova jelša je postavil vprašanje o vzro-
kih zastoja pri izgradnji šole. Zaprosil pa je
tudi mestne inšpekcijske službe, da bi na
območju te KS bolj natančno delovale pa
naj gre za nedovoljeno rejo domačih živali,
črne gradnje in še kaj. Na skupščino pa je
bilo naslovljenih tudi več vprašanj in po-
bud komisije za kmctijstvo (ustanovila sta
jo občinski klub poslancev Demosa in po-

družnice SKZ v njenem okviru pa so še
odborniki drugih odborov SKZ in KZ
Ljubljana). Nanašajo se na opredelitev ve-
likosti posestva Gmajnice, na javno poro-
čilo o preprodaji dela zemljišča Ljubljan-
skih mlekarn (Kardeljeva—Južna obvozni-
ca), ki je prešel v last mesta Ljubljane, na
zahtevani moratorij. Za vse gradnje in dru-
ge posege dokler ni javno lastništvo, na
neobdelane rezervate namenjene širitvi in-
dustrije, na zahteve o izenačitvi socialnega
položaja kmetov in njihovih družin z zapo-
slenimi v družbenih podjetjih.

Krajevna skupnost Iška vas je v svojem
pismu skupščini opisala svoj problem nad
pomanjkanjem vode tako v gospodinjstvih
kot v kmetijstvu in zaprosila vse pristojne
organe in organizacije za pomoč pri reše-
vanju oskrbe z vodo, saj dovoz vode ni
rešitev, čeprav so si na ta način že pomaga-
li ob vednosti Ljubljanskega vodovoda.
Krajevna skupnnost Krim pa je postavila
delegatsko vprašanje glede izgradnje stre-
lišča, o katerem skorajda niso informirani,
otvorili pa naj bi ga že letos, o tem kako
napredujejo aktivnosti v zvezi z izgradnjo
telefonskega omrežja ter ponovili pritožbo
glede prometne obremenitve cest v naselju
s tem, da se omeji odnosno ustavi promet
avtošole.


